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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 29. listopadu 2017 v ČRo v 13.15 hod., regionální 

studio České Budějovice, U Tří lvů 1      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Tomáš Kňourek, místopředseda Rady ČRo, 

Petr Šafařík, Miroslav Dittrich, Vítězslav Jandák, členové Rady ČRo  

Omluveni: Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo, Ivan Vodochodský, člen rady Čro 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

  Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ  

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

 

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 9., 11. 10., 31.10. + 15.11. 2017 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 8. minitendru, souhrnné info 

 

5. Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 
- Schválení osnovy Výroční zprávy o činnosti ČRo za rok 2017 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé  

 

6. Právní poradenství pro Radu ČRo – analýza „veřejný zájem“ 

 

            7.   Stížnosti a podněty posluchačů 

 

            8.   Příprava veřejné schůze 

 

9. Různé – návštěva Radio France (informace) 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 9., 11. 10.  31. 10. + 15.11. 2017 - H. Dohnálková 

zahájila debatu ohledně minulých zápisů z jednání předsednictva Rady a navrhla hlasovat na veřejné 

schůzi o zápisech tak, jek je navrhlo předsednictvo Rady. P. Šafařík oponoval, že jeho doplňky a opravy 

jsou důležité a týkají se i faktických nedostatků. Následovala debata a přítomní radní se shodli, že na 

příštím jednání předsednictva Rady dne 13. 12. se sejdou již v 10.00 hod a budou se formou zápisů 

zabývat.  
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3) Setkání s vedením ČRo 14.00 hod, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ, Jiří Hošna, ředitel komunikace a 

vnějších vztahů ČRo 

- Schválení osnovy Výroční zprávy o činnosti ČRo za rok 2017 - R. Zavoral informoval o zaslané 

osnově Výroční zprávy o činnosti ČRo za rok 2017 a požádal radní o harmonogram dodání potřebných 

podkladů. Uvedl, že osnova je stejná jako v loňském roce, podklady bude vedení rozhlasu finalizovat po 

23. 1. 2018, aby je mohlo, jako v loňském roce, předat radním koncem ledna 2018. H. Dohnálková 

uvedla, že radní se ještě k projednávání dodané osnovy nedostali, do konce tohoto týdne podá 

předsedkyně Rady GŘ k osnově zprávu. 

- Příprava veřejné schůze - R. Zavoral uvedl, že počítá s navrženými body programu na dnešní veřejné 

schůzi  - informace generálního ředitele ČRo, poslechovost ČRo za 2.-3. čtvrtletí 2017 a pravidla a 

podoba předvolebního a volebního vysílání pro prezidentskou volbu 2018. Doplnil, že poslechovost bude 

prezentovat na veřejné schůzi J. Baxa a návštěvnost webu ČRo J. Malina, pravidla pro vysílání před 

volbou prezidenta J. Pokorný.  

- Různé - R. Zavoral informoval, že rozhlas podepsal kupní smlouvu na pozemek pod regionálním 

studiem Karlovy Vary. Po tragickém úmrtí šéfredaktora Rádia Junior P. Zettnera byla dočasně vedením 

stanice pověřena editorka stanice Helena Petáková. 

 

 

4) Informace z DK – F. Hejl informoval o jednání dozorčí komise, které se uskutečnilo 22. 11. 2017. DK 

se zabývala výsledky hospodaření ČRo, na doporučení DK byl auditor obeznámen se stavem doměrek 

DPH a povolil postup pro vytvoření úspory pro doměrky, která by neovlivnila hospodaření ČRo a 

vyrovnaný rozpočet, s čímž DK souhlasí. Návrh rozpočtu ČRo na rok 2018 dostala DK včera a bude se 

jím zabývat. U akcí známých jako „Brexit“ a „Půlstoletí s Cimrmanem“ M. Vích prostudoval další 

materiály, dodané vedením ČRo, aktualizoval zprávu, kterou již k těmto akcím DK vypracovala a na 

příštím jednání DK šetření uzavře.  

Dále DK jednala o soudním sporu bývalých zaměstnankyň pí. Svobodové a Vítkové, dle předložených 

materiálů a ústním vysvětlení vedoucího právního oddělení rozhlasu DK konstatovala, že pře dopadla pro 

rozhlas relativně dobře, v případně soudního sporu by byla škoda rozhlasu vyšší. DK dále sleduje práci 

konzultantů generálního ředitele, ve stejném rozsahu bude pokračovat do konce tohoto roku, v dalším 

roce bude na zvážení Rady, zda šetření DK uzavře, či bude pokračovat stejným způsobem jako doposud.  

Na závěr F. Hejl informoval o 2 nájemních smlouvách, které DK projednala a po předložení doplňujících 

materiálů doporučila Radě ČRo ke schválení tyto smlouvy: 

 

a) DK projednala a doporučila Radě ČRo ke schválení nájemní smlouvu mezi ČRo (Praha) a 

CARMINA BOHEMICA z.s. na dobu určitou od 2. 1. 2018 do 24. 6. 2018.  

 

b)     DK projednala a doporučila Radě ČRo ke schválení nájemní smlouvu mezi ČRo (Plzeň) a 

Pancéřníček s.r.o. na dobu neurčitou s účinností od 25. 12. 2017. 

 

U smlouvy ČRo (České Budějovice) a paní Janou Deutschovou ještě vedení rozhlasu doplní potřebné 

materiály a aktuální znění smlouvy s opravou, proto byla přesunuta na další jednání DK. 

 

 

5) VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 8. minitendru, souhrnné info – P. Šafařík 

informoval o schůzce hodnotící skupiny, která se bude konat 30. 11. 2017 od 11.00 hod. Za analytickou 

skupinu se schůzky zúčastní P. Šafařík, T. Kňourek, H. Dohnálková a M. Dittrich jako náhradník, 

z externistů pan J. Ftorek. Obě analýzy Analýza k volbám do PS 2017 a analýza Rádia Wave zřejmě 

budou zadány, jelikož se přihlásili 3 zájemci. 

P. Šafařík navrhl uzavřít závěry již dodaných analýz a přijmout k nim usnesení na veřejné schůzi, jejich 

hodnocení Rada stále odsouvá. Poukázal zejména na analýzu vysílání ČRo ke konfliktu v Sýrii od 

společnosti MediaTenor a promítl přítomným tabulku z dané analýzy zobrazující zdroje, ze kterých 
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rozhlas čerpal. Poukázal na nadproporční zdroj u agentury Reuters a na afiliace, které také nebyly 

v pořádku. U respondentů, kteří byli zváni do debat byl jen jeden cizinec, a to americký velvyslanec 

v Praze.  

Dále upozornil na analýzu pořadů „Výběr ze zahraničních médií“ a „Svět ve 20 minutách“ kde analytici 

konstatovali, že Rusko bylo zobrazováno výhradně negativně, opakovaně v analýzách konstatují problém 

kladení subjektivních otázek a v této analýze byla citována německá periodika pravicového zaměření, 

chyběly citace z periodik středových a středně levicových, což deklaroval promítnutou tabulkou. 

Navrhl přijmout usnesení na dnešní veřejné schůzi, H. Dohnálková vyjádřila názor, že je nutné 

předložená usnesení přímo konkretizovat, následovala debata, přítomní radní se shodli, že se tématu 

budou věnovat na prosincové veřejné schůzi a jednání předsednictva 13. 12. P. Šafařík apeloval na ostatní 

radní, aby si analýzy prostudovali.  

 

 

6) Právní poradenství pro Radu ČRo – analýza „veřejný zájem“ – H. Dohnálková připomněla email 

zaslaný radním se zadáním analýzy, které zpracoval T. Kňourek, P. Šafařík doporučil v zadání doplnit, že 

analýza bude zveřejněna na webových stránkách Rady. 

 

7) Stížnosti a podněty posluchačů – M. Fleischmann - T. Kňourek informoval o dvou stížnostech, 

připravených na dnešní veřejnou schůzi – pana M. Adámka a M. Fleischmanna za APSV ČR. P. Šafařík 

uvedl, že nesouhlasí s návrhem odpovědi panu Adámkovi, navrhl požádat vedení ČRo o doplnění – výpis 

reportáží a příspěvků zahraničního zpravodaje D. Jakše z období sjezdu komunistické strany Číny, s čímž 

přítomní radní souhlasili. Následovala debata k návrhu odpovědi na stížnost M. Fleischmanna a radní se 

shodli obě stížnosti zařadit do programu příští veřejné schůze.    

 

8) Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková zopakovala body jednání dnešní veřejné schůze, 

z programu byly vyňaty usnesení ke schválení zápisů z jednání předsednictva Rady a usnesení ke 

stížnostem. 

 

9) Různé – návštěva Radio France (informace) – z časových důvodů ‒ blížící se začátek veřejné schůze 

‒ nebyl tento bod realizován.   

 

 

 

       Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

 

prosinec     13. 12.  10.00 jednání předsednictva 

      20. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

  

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


